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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/23 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 30 maja 2023 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 9:07, a zakończyła się 

o godzinie 10:19. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

Rady Gminy uczestniczyło 12 radnych (nieobecni byli radni: Marian Kurnik, Karol 

Mata i Krzysztof Wers). Ponadto w sesji uczestniczyło 16 osób spoza Rady Gminy. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 - 3 do protokołu sesji.  

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak (dalej: Przewodniczący Rady). 

 Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl Justyna Sacha. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 

uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były prawomocne. 

Następnie powitał wszystkich obecnych i oglądających sesję mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Siemyśl z organizacjami 

pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

oraz stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego za 2022 r. (druk 

nr 322). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk nr 

323). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Siemyśl na 2023 r. (druk nr 324). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021-

2030 (druk nr 325). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w celu 

zawiązania związku ZIT (Zintegrowane Inwestycje Terytorialne) (druk nr 326). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

przetargu (druk nr 327). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (druk nr 

328). 

13. Wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi. 

14. Zamknięcie sesji. 

Wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  
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Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących 

protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu 

poprzedniej sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonego posiedzenia 

Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu, które odbyło się 23 maja 2023 r. Poinformował o wydaniu 

pozytywnych opinii dotyczących  poszczególnych sprawozdań i wniosków, a także 

projektów uchwał wniesionych pod obrady sesji. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy połączonego posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu sesji.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Paszko przedstawił informację 

dotyczącą posiedzenia komisji, które odbyło się 23 maja 2023 r. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji.  

 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) przedstawił 

informację dotyczącą pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Wójt Gminy 

ponadto:  

 wyraził nadzieję na korzystniejsze warunki pozyskania i wyższą kwotę 

dofinansowania w ramach ogólnopolskiego programu finansowania usuwania 

wyrobów zawierających azbest; 

 poinformował, że w kolejnym roku planuje się wcześniejszą organizację 

zapisów mieszkańców chętnych do skorzystania z ww. programu (w stosunku 

do bieżącego roku); 

 wyjaśnił, że „Dzień Rolnika” to dawne dożynki powiatowe; poinformował, że to 

wydarzenie odbędzie się prawdopodobnie w pierwszą sobotę września 

bieżącego roku w Sarbii; poprosił o uczestnictwo w ww. imprezie 

przedstawicieli radnych i sołtysów, a także zachęcił do utworzenia wszelkiego 

rodzaju stoisk handlowych (w tym gastronomicznych) podczas tej imprezy; 

 powiedział, że podczas spotkania, które odbyło się 19 maja 2023 r.,  

rozmawiano przede wszystkim na temat potrzeby remontu drogi powiatowej 

na trasie Siemyśl-Białokury oraz dokonano wizji lokalnej ww. odcinka; poprosił 

również radną Rady Powiatu w Kołobrzegu Agnieszkę Bany (będącą również 

członkiem Zarządu Powiatu w Kołobrzegu) o pomoc w wynegocjowaniu jak 

najniższej kwoty będącej w przyszłości pomocą finansową Gminy Siemyśl na 

realizację remontu ww. odcinka drogi powiatowej; 

 pogratulował organizatorom oraz skomentował przebieg i wyniki turnieju piłki 

ręcznej w Rymaniu; 
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 poinformował, że zarówno współorganizatorem ww. turnieju, jak i 

organizatorem „Majówki z Mustangiem” był Klub Sportowy MUSTANG; 

 podziękował organizatorom „Rodzinnego Pikniku Sportowego z Jantarem” 

oraz pogratulował nieobecnemu Prezesowi Zarządu Klubu Sportowego 

„Jantar” Siemyśl Karolowi Macie awansu drużyny piłkarskiej do wyższej klasy 

rozgrywkowej. 

Następnie poprosił o zabranie głosu funkcjonariuszy policji przybyłych na 

sesję. 

Oficer prasowy Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu Karolina Seemann 

poinformowała o naborze funkcjonariuszy Policji prowadzonym przez Komendę 

Powiatową Policji w Kołobrzegu. Przedstawiła korzyści wynikające ze służby. 

Zachęcała mieszkańców gminy do złożenia odpowiedniego podania rekrutacyjnego, 

a także przekazała materiały promocyjne. 

Po ww. wystąpieniu radny Stanisław Chabera zapytał – w związku z 

uczestnictwem Zastępcy Wójta Mirosława Gładkiego (dalej: Zastępcy Wójta) w 

konsultacjach dotyczących tras rowerowych – w jaki sposób tworzone drogi 

rowerowe zostaną połączone ze ścieżkami znajdującymi się na terenie gminy. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że połączone trasy na terenie województwa 

zachodniopomorskiego będą miały formę pętli, która będzie łączyć Szczecin, Berlin i 

Kołobrzeg oraz poinformował, że: 

 ww. droga dla rowerów będzie przebiegać przez tzw. Stary Kolejowy Szlak; 

 inwestycja będzie realizowana w perspektywie finansowej 2021-2027 w latach 

2024 i 2025; 

 od południowej części przejścia przez granicę polsko-niemiecką trasa ma 

obejmować część już istniejącej drogi rowerowej na terenie Gminy Rymań, z 

Gminy Rymań ma biec w kierunku Gościna i z Gościna na północ w kierunku 

Kołobrzegu, a potem z Kołobrzegu istniejącą trasą (tzw. „dziesiątką”) z powrotem 

na teren niemiecki. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących przedstawionej informacji nie 

zgłoszono. Informacja dotycząca pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 9:35. W trakcie przerwy 

przedstawiciele Policji opuścili sesję. Obrady zostały wznowione o godz. 9:41. 

 

Po przerwie Sekretarz Gminy Krzysztof Pełechaty omówił sprawozdanie z 

realizacji Programu współpracy Gminy Siemyśl z organizacjami pozarządowymi, 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego oraz stowarzyszeniami 

jednostek samorządu terytorialnego za 2022 r. (druk nr 322 – załącznik nr 8 do 

protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących omówionego sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Galant (dalej: Skarbnik Gminy) omówiła projekt 

uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2023 

r. (druk nr 323 – załącznik nr 9 do protokołu sesji), przy czym poinformowała, że w 

uzasadnieniu do projektu uchwały (w pkt 2 odnoszącym się do treści załącznika Nr 1) 
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błędnie wpisano nazwę podatku – w ww. dokumencie ujęto zwiększenie planu z 

tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych, a nie od osób fizycznych. 

Radny Stanisław Chabera uznał, że podjęcie inwestycji modernizacji kotła 

gazowego w budynku Urzędu Gminy Siemyśl jest właściwym rozwiązaniem. 

Radny Grzegorz Łojek uzupełnił wypowiedź Skarbnika Gminy co do korzyści 

płynących z ww. remontu pieca mówiąc, że ta inwestycja przyczyni się do 

odzyskania większej ilości energii w stosunku do ilości wykorzystywanego w 

przyszłości paliwa do działania kotła gazowego. 

 Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 287/XXXIX/23 stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2023 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk nr 324 – załącznik nr 12 do 

protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 288/XXXIX/23 stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Siemyśl na 2023 r. stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Zastępca Wójta omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru 

Funkcjonalnego na lata 2021-2030 (druk nr 325 – załącznik nr 16 do protokołu sesji). 

Radny Grzegorz Łojek zwrócił uwagę na potrzebę aktywizowania dzieci w 

zakresie kultury fizycznej odnosząc się do następujących danych opisanych w 

załączniku do ww. projektu uchwały - poinformował, że: 

 wskaźnik osób uprawiających sport na przestrzeni kilku lat nie zmienił się w 

stosunku do całego województwa zachodniopomorskiego, natomiast w 

powiecie kołobrzeskim uległ zmniejszeniu; 

 niektóre inicjatywy projektowe dotyczące aktywności fizycznej nie zostały 

wdrożone ze względu na brak zainteresowania wśród młodzieży. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 289/XXXIX/23 stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru 

Funkcjonalnego na lata 2021-2030 stanowi załącznik nr 18 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia w celu zawiązania związku ZIT (Zintegrowane Inwestycje 

Terytorialne) wyrażony na druku nr 326 (załącznik nr 19 do protokołu sesji) oraz 



5 

poinformował, że spotkanie sygnatariuszy ww. porozumienia w sprawie realizacji 

strategii opracowanej w ww. uchwale odbędzie się 20 czerwca 2023 r. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 290/XXXIX/23 stanowi załącznik nr 20 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w celu zawiązania związku ZIT (Zintegrowane Inwestycje Terytorialne)  

stanowi załącznik nr 21 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości w drodze przetargu (druk nr 327 – załącznik nr 22 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 291/XXXIX/23 stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości w drodze przetargu stanowi załącznik nr 24 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę nieruchomości (druk nr 328 – załącznik nr 25 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 292/XXXIX/23 stanowi załącznik nr 26 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości stanowi załącznik nr 27 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi: 

1) Przewodniczący Rady: 

 poinformował o wydanym postanowieniu Nr 33/2023 Komisarza Wyborczego w 

Koszalinie II  z dnia 21 kwietnia 2023 r. w sprawie dostosowania opisu granic 

okręgów wyborczych Gminy Siemyśl do stanu faktycznego (załącznik nr 28 do 

protokołu sesji); 

 powiadomił o zawiadomieniu Wojewody Zachodniopomorskiego dotyczącym 

wszczęcia postępowania nadzorczego w odniesieniu do uchwały Nr 

286/XXXVIII/23 Rady Gminy Siemyśl z dnia 24 kwietnia 2023 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części Gminy Siemyśl dla 

obszaru działek Nr 739/9, 739/10, 740/2, 740/8, 740/9, 740/10, 759/3, 1049, 1050 

obręb Charzyno (załącznik nr 29 do protokołu sesji); 

 przedstawił pismo sołtysów Gminy Siemyśl (wniesione bezpośrednio przed 

niniejszą sesją) w sprawie zwiększenia diety miesięcznej sołtysa do kwoty 500,00 

zł oraz poinformował, że zostanie ono rozpatrzone podczas najbliższego 

posiedzenia Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, które 

odbędzie się w czerwcu. 

2) Radny Grzegorz Łojek zapytał, jak długo będą prowadzone prace w ramach 

realizacji inwestycji dotyczącej modernizacji drogi gminnej w Kędrzynie. 
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Wójt Gminy odpowiedział, że po przekazaniu placu budowy wykonawca jest 

zobowiązany do zakończenia ww. remontu w ciągu 4 miesięcy. 

Ww. radny dopytał, czy zadanie zostanie wykonane w bieżącym roku. 

Wójt Gminy odpowiedział, że tak, ponieważ teren budowy zostanie przekazany 

prawdopodobnie na początku czerwca, w związku z czym większość prac zostanie 

wykonana w okresie letnim i jednocześnie przeprosił za przyszłe utrudnienia w ruchu 

drogowym; 

3) Radny Stanisław Chabera wyraził uznanie wobec jakości utrzymania drogi 

powiatowej na trasie Rościęcino-Rzesznikowo oraz podziękował Dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych w Kołobrzegu Magdalenie Dąbrówce za wykoszenie 

poboczy i zlikwidowanie odrostów, a w szczególności za wycięcie zakrzaczeń przy 

przystanku w Białokurach; 

4) Przewodniczący Rady poinformował o piśmie Wojewody 

Zachodniopomorskiego z dnia 26 maja 2023 r., w którym ogólnie wskazano 

nieprawidłowości w uchwałach rad gmin dotyczących zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia (załącznik nr 30 do protokołu sesji); 

5) Przewodniczący Rady poinformował, że podania rekrutacyjne do Policji 

będą dostępne w Urzędzie Gminy Siemyśl. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję 

słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 

Materiały i uchwały Rady Gminy stanowią załączniki do protokołu obrad sesji 

(od nr 1 do nr 33).  

 
 
 

Przewodniczący Rady 
 
 

Janusz Tasak 

Protokołowała: Justyna Sacha 
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